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Zápisnica  
z 23. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Branovo  

konaného dňa 24.08.2022 so začiatkom o 18:00 hod.   
___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní 

sú podpísaní na prezenčnej listine, ktorá tvorí súčasť tejto zápisnice. 

PROGRAM: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice, voľba návrhovej komisie 

3. Návrh na schválenie programu 

4. Žiadosť o kúpu pozemkov Zóna RD Branovo 

5. Dopravné značenie v obci 

6. Rôzne, interpelácie, námety a pripomienky poslancov, diskusia 

7. Záver 

 

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 

Rokovanie obecného zastupiteľstva (ďalej len „OZ“) otvorila starostka obce Ing. Andrea 

Šulíková. Privítala všetkých prítomných. Skonštatovala, že prítomní sú piati poslanci a obecné 

zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  

 

K bodu 2. Určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice, voľba návrhovej komisie 

Starostka obce navrhla členov návrhovej komisie, určila overovateľov a zapisovateľa zápisnice. 

Overovatelia zápisnice:  Miroslav Hatala, Michal Fülöp 

Návrhová komisia:         Miroslav Lašček, Roman Kalina 

Zapisovateľka:               Ing. Andrea Šulíková 

 

Hlasovanie:                      za: 5 (Ing. Mellen, Fülöp, Bc. Lašček, Hatala, Kalina) 

                                         proti: 0 

                                         zdržal sa: 0   

                                         nehlasovali: 0 

                                         neprítomní pri hlasovaní: 0  

 

Návrh na uznesenie predkladá starostka alebo poslanec OZ, ktorý predkladá správu. Návrhová 

komisia znenie uznesení v priebehu rokovania vypracuje. Návrh na uznesenia predložila 

a znenie uznesení v priebehu rokovania vypracovala starostka obce Ing. Andrea Šulíková. 

 

 

K bodu 3.Návrh na schválenie programu 

Uznesenie č. 224/2022: 

Starostka vyzvala poslancov k doplneniu, resp. k vysloveniu návrhov na zmenu programu 

rokovania OZ. Doplňujúci bod do programu rokovania poslanci nemali a tak sa pristúpilo 

k hlasovaniu.  

 

Obecné zastupiteľstvo obce Branovo 

schvaľuje  
program rokovania bez navrhnutých zmien a doplnkov 

 

Hlasovanie:                     za:    5 (Ing. Mellen, Fülöp, Bc. Lašček, Hatala, Kalina) 

                                         proti :            0                                  

                                         zdržal sa:       0 
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                                         nehlasovali:   0 

                                         neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

SCHVÁLENÝ PROGRAM ROKOVANIA: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice, voľba návrhovej komisie 

3. Návrh na schválenie programu 

4. Žiadosť o kúpu pozemkov Zóna RD Branovo 

5. Dopravné značenie v obci 

6. Rôzne, interpelácie, námety a pripomienky poslancov, diskusia 

7. Záver 

 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu  4. Žiadosť o kúpu pozemkov Zóna RD Branovo 

 

Starostka oboznámila prítomných, že žiadosť o kúpu pozemkov Zóna RD Branovo bola 

presunutá z rokovania OZ z minulého týždňa, nakoľko prítomní boli traja poslanci, ktorí 

nerozhodli a presunuli žiadosť do ďalšieho rokovania OZ.  Starostka prečítala žiadosť od pána 

Jozefa Dóžu na odkúpenie pozemkov v Zóne RD Branovo. Znovu poslancom vysvetlila, že 

v Zóne RD Branovo sa predali tri pozemky. Peniaze z predaja schválili na opravu cesty, 

križovatky a rekonštrukcie KD. Zaplatila sa projektová dokumentácia pre územné rozhodnutie. 

Po vydaní územného rozhodnutia je potrebné začať riešiť projekty na siete ako voda 

a elektrické vedenie a miestne komunikácie. Krajský pamiatkový úrad nariadil archeologický 

výskum, ktorý tiež bude niečo stáť. Postupne ako budú záujemcovia pre kúpu pozemkov je 

potrebné sa so žiadosťami zaoberať. Projektová dokumentáciu na pozemky je a vieme presne 

ako budú členené, aká bude veľkosť pozemkov, kde budú cesty a ako bude RD Zóna 

usporiadaná. Pozemky by sa postupne predávali a podľa záujmu by sa rozdelili na etapy. 

V prvej etape by sa predávali pozemky od pána Ďaďana kde máme predané 3 pozemky. 

Postupne by sme riešili túto plochu prioritne. Aby si vedeli majitelia pozemkov v čo 

najkratšom čase riešiť projektové dokumentácie pre RD a prípojky pre siete.  

Poslanec Fülöp skonštatoval, že súhlasí s predajom pozemkov.  

Poslanec Bc. Lašček sa opýtal na čo sa použili peniaze z predaja pozemkov. Čo všetko sa 

zaplatilo a zrealizovalo.  

Starostka obce zrekapitulovala výdavky a príjmy za posledné obdobie. Upozornila poslancov 

tak ako aj na predchádzajúcich OZ, že obec hospodári s nižšími príjmami a výdavky vzrástli 

niekoľkonásobne hlavne za energie.  

Zrekapitulovala financovanie za posledné mesiace, kde poukazovala na financie z MF ako 

prichádzali jednotlivé platby. Obecný úrad má bežné výdavky za mesiac približne 18 000,00 

EUR. Sú to výdavky vynaložené na mzdy, odvody, energie, poplatky za komunálny odpad 

a ostatné drobné bežné výdavky (benzín, telefón, kancelárske potreby, opravy a údržby 

zariadení kosačiek, doplatky za stavebný úrad, a rôzne výdavky pre štát  a pod.).  

Za jednotlivé mesiace prišlo z MF ( marec -  15 761,00 EUR,       apríl - 15 324,00 EUR,       

máj – 6 637,00 EUR, jún – 13 509,00 EUR, júl – 18 100,00 EUR). Keď si to prepočítate tak za 

tieto mesiace obec doplatila cez 20 000,00 EUR len na bežné výdavky. 

 Tam nie sú zahrnuté investičné zámery obce. ( Altánok na ihrisku 4700,00 EUR, rekonštrukcia 

KD, spoluúčasti pri financovaní projektov a ďalšie práce cca. 20 000,00 EUR. Cesta 

a križovatka 43 700,00 EUR, projektové dokumentácie a geometrické zamerania, nákup 

traktora 5000,00 EUR a drobné práce vo verejnom priestranstve. Obec použila prostriedky aj 

z miestnych daní a poplatkov. Bude potrebné zaplatiť nový chodník k pánovi Lenčešovi 

približne 15 000,00 EUR.  

Po zrekapitulovaní príjmov a výdavkov poslanci nemali pripomienky a pristúpilo sa 

k hlasovaniu.  
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Uznesenie č. 225/2022: 

 

Obecné  zastupiteľstvo obce Branovo  

schvaľuje 
 

zámer predaja pozemkov Zóna RD Branovo na žiadosť – Jozef Dóža, Kvetnica 23, Poprad 

v zmysle  § 9a ods. 8, písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov.   

 

Hlasovanie:                     za:  5 (Ing. Mellen, Fülöp, Bc. Lašček, Hatala, Kalina)                 

                                         proti :            0  

                                         zdržal sa:       0     

                                         nehlasovali:   0  

                                         neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

Uznesenie bolo prijaté.  

 

K bodu 5. Dopravné značenie v obci 

 

Starostka otvorila bod tým, že na predchádzajúcom OZ predložila vypracovaný pasport 

dopravného značenia aj vyjadrenie od ODI PZ NZ. Pasport dopravného značenia bol doplnený 

o pripomienky ODI PZ NZ. Dokumentáciu v papierovej forme máme k dispozícii a poslanec 

Fülöp si dokumentáciu aj zobral na preštudovanie. Je potrebné pasport rozdeliť na etapy 

vzhľadom na finančné možnosti, nakoľko dopravná značka (stĺpik, objímka a značka cca. 

100,00 EUR). Na základe uvedeného v diskusii poslanci vyjadrili súhlas a odporučili označiť 

hlavnú cestu s vedľajšími cestami. Označenie hlavnej cesty s vedľajšími cestami by bolo 

potrebné zakúpiť približne 30 ks značiek. Starostka navrhla, že by vypracovala výzvu na 

predloženie cenových ponúk na 30 ks značiek. Po ukončení prieskumu trhu by sme sa dohodli 

aj vzhľadom na finančné možnosti ako budeme postupovať. 

 

 

 

Uznesenie č. 226/2022: 

 

Obecné  zastupiteľstvo obce Branovo  

berie na vedomie 

dopravné značenie v obci a realizáciu uskutočniť po verejnom obstarávaní dopravných značiek  

 

Hlasovanie:                     za:  5 (Ing. Mellen, Fülöp, Bc. Lašček, Hatala, Kalina)                 

                                         proti :            0  

                                         zdržal sa:       0     

                                         nehlasovali:   0  

                                         neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

Uznesenie bolo prijaté.  
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K bodu 6. Rôzne, interpelácie, námety a pripomienky poslancov, diskusia 

 

 Starostka obce v tomto bode informovala poslancov o projekte, ktorý podávala vo februári 

2020 s názvom Zelené obce Slovenska. Je to poskytnutie podpory z nenávratného finančného 

príspevku formou realizácie vegetačných prvkov za účelom financovania oprávnených 

výdavkov. Bol vypracovaný realizačný projekt výsadby, ktorý sa v tomto roku musel upraviť. 

Zmenili sa podmienky a zasielali sme upravený projekt. Teraz prišlo usmernenie, aby sa 

odsúhlasili dreviny a následne príde k uzavretiu zmluvy o poskytnutí podpory, ktorá bude 

v súlade s aktualizovaným položkovitým rozpočtom.  

Ide o výsadbu stromov na ihrisku, vyčistenú alej pod kúpeľom, alej pri Zóne RD Branovo, 

ktorú bude potrebné upraviť a vyčistiť od koreňov a náletovej dreviny.  

 

 

K bodu 7. Záver 

 

Starostka poďakovala všetkým za účasť a ukončila zasadnutie OZ.  

 

Zasadnutie OZ bolo ukončené o 19:30 hod.  

 

 

 

  

Zapísala: Ing. Andrea Šulíková 

 

                                                                                   ............................................................                        

                                                                                          Ing. Andrea Šulíková v. r. 

                                                                                                        starostka obce 

 

Overovatelia:  

 

Miroslav Hatala v. r.              .......................................... 

 

Michal Fülöp v. r.                   ......................................... 


